

FIA KARTING HISTORIC SUPER CUP - 8TH EDITION AT WACKERSDORF IN 2023

18 Jan 2023



The 8th edition of the FIA karting Historic Super Cup will take place at Wackersdorf (DEU) from 9th to 10th September 2023, at the same time as the prestigious FIA Karting World Championship – KZ.

34 karts, reflecting the history of the discipline since its origins, will be invited to participate in the largest international gathering of the FIA Karting Historic Super Cup, an important date on the calendar.

Historic Karts will participate in multiple demonstrations on Prokart Raceland Circuit and will also be showcased in a widely accessible public display in the middle of the paddock.

Applications are open until 3rd July 2023. The registration form is available for download by following this [link](#).

SUPER COUPE HISTORIQUE FIA KARTING - 8^E ÉDITION AU MANS EN 2023

La 8^e édition de la Super Coupe Historique FIA Karting se déroulera à Wackersdorf (DEU) du 9 au 10 septembre 2023, en même temps que le prestigieux Championnat du Monde FIA Karting – KZ.

34 Karts témoignant de l'histoire de la discipline depuis ses origines seront conviés à participer au grand

rassemblement international de la Super Coupe Historique FIA Karting, qui fait partie des dates importantes du calendrier.

Les Karts historiques participeront à de multiples démonstrations sur le circuit Prokart Raceland et seront mis en valeur lors d'une exposition largement accessible au public au coeur du paddock.

Les demandes d'inscription sont ouvertes jusqu'au 9 juillet 2023. Le bulletin d'inscription est disponible en téléchargement à ce [lien](#).

© Photo FIA Karting / KSP

PARTNERS

EXPRIT
RACING KART

LeCONT



MGtires
Racing

MONDOKART
Racing



VEGA
High Technology in Karting Tyres

